
Emlékeztető
A KHK 2023. december 18-án tartott üléséről

Jelen voltak: Bátai Anna, Darvalics Judit Liza, Horváth Balázs, Hunyadi-Nagy Sára,
Janó Hanna, Kanyó Zakariás, Langár Ákos István, Ölveczki Máté, Pinti Panka Rebeka,
Rátz Borbála, Szőllősy Blanka, Tóth Márton, Varga Viktor, Vörös István Andor
Kimentést kért: Szabó Georgina
Késett: -
Online voltak jelen: Gubián Ádám
Meghívott vendég: Lendvay Tardos

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(252./2023 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a december 11-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(253./2023 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a Dékáni Tanácson elhangzottakról.
● Beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet és a Kari Hallgatói

Képviseletek elnökei között zajlott értekezleten elhangzottakról, amelyen
Dr. Czigány Tibor rektor úr is részt vett.

● Említést tett a januárban esedékes közös összejövetelről a VIK Hallgató
Képviseletével.

● Említést tett a KJK HK elnöki pozícióján történt személyi változásról.
● Beszámolt az Alumni est értékeléséről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az aktuális TVSZ módosítási folyamatról.



5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Felhívta a képviselet figyelmét a Hangadói Ösztöndíj pályázási időszakának

közeledtéről.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét illetően.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a MŰHASZ-szal történő egyeztetésekről, valamint az

eszközbeszerzések zajlásáról.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Felhívta a képviselet figyelmét a soron következő kollégiumi férőhelyosztás

időszakára.
● Beszámolt a KEFIR felület fejlesztési fázisáról.
● Beszámolt az irodai belépéshez, valamint a fegyelmi felelősök számára

szükséges kártyák készüléséről.
● Beszámolt a kollégiumi férőhely pályázátok elbírálási módját érintő TJSZ

módosítási javaslatról.
● Beszámolt az első mandátumukat töltő képviselők számára tartott,

kollégium területével kapcsolatos tudásátadás megtörténtéről.

9. Janó Hanna beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a területen aktuális Erasmus időszak főbb tevékenységeiről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendezvényszervező Csoport tagfelvételi folyamata során

felmerült, a Képviselet központi levelezési rendszerét érintő probléma
kiküszöböléséről, valamint a folyamat lebonyolításának további terveiről.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023 honlapon.

● Beszámoltak az EHK alelnök választásának eredményéről.
● Beszámoltak a Szenátus munkájában résztvevő EHK delegáltakról történt

szavazás eredményéről.
● Beszámoltak a Vezetői Értekezleten elhangzottakról, az egyetem

arculatának megújítását érintően.
● Beszámoltak a TTK 25. évfordulója alkalmából tervezett jubileumi

rendezvény elmaradásáról, a karon történt labor balesetről, valamint Dr.
Orosz László elhalálozásáról.

● Beszámoltak a várható NFTV módosításról.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023


● Említést tettek a Pannon Program törekvéseiről, amely az Erasmus
lehetőségétől elesett, alapítványi finanszírozású egyetemek számára jön
létre.

● Beszámoltak Horváth Balázs MIE alelnöki pozícióba kerüléséről.

12. Előterjesztések
● Kanyó Zakariás előterjesztette javaslatát a Szociális Bizottsági tagok

névsorára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(254./2023 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Janó Hanna beszámolt az öntevékeny körök tevékenységével kapcsolatos

egyeztetésekről.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a vizsgaidőszak tanköralkalmairól,

valamint említést tett a januárban következő Tudományos Bizottsági
ülésről.

● Ölveczki Máté emlékeztette a képviseletet a következő ülés, illetve a
januári csapatépítés időpontjára, valamint a képviselők egyéni feladataira az
ünnepek alatt.

● Bátai Anna beszámolt a Rendezvényszervező Csoport kiválasztási
folyamatának haladtáról, további terveiről.

● Varga Viktor felhívta a képviselet figyelmét a tudástár
hozzáférhetőségének ellenőrzésére, valamint a képviselői beszámolók
elkészítésére.

● Kanyó Zakariás említést tett az év utolsó KSZB ülésének időpontjáról.
● Szőllősy Blanka felhívta a képviselet figyelmét a szociális pályázatok

bíráira vonatkozó vizsgák időszakára.
● Langár Ákos felhívta a képviselet figyelmét a kollégiumi mentor

jelentkezők szóbeli meghallgatásának időszakára.
● Rátz Borbála beszámolt a kar honlapjának frissítéséről, valamint említést

tett az EDUCATIO kiállítás teendőinek nyomonkövetéséről.

Az ülés időtartama: 1 óra 40 perc (18:30-20:10)
A következő ülés ideje: 2024. január 8. 18:00

Budapest, 2023. december 18.

Vörös István Andor Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök



Mellékletek:

● 2023.12.11. ülés emlékeztető
● Napirend_2023_12_18
● eloterjesztes_Szocialis Bizottsag tagjai_2023


